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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 9 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 4. 4. 2024 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:02 - 19:32
Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Diana Huňková
Zapisovatel*: Šárka Běhalová, Jana Šťastná
Ověřovatelé zápisu: Miroslav Hrabal, Pavel Kurfürst,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 9. zasedání zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje schvaluje program 9. zasedání zastupitelstva městyse
Náměšť na Hané.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/1/2024 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze 7. a 8. zasedání zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

Předkladatel: Mgr. et. Mgr. Zdeňka Báťková

Z pozorování se vypouští:

UZ/7/5/2023 - Program podpory neziskových organizací na rok 2024 - probíhá sběr žádostí (do 16.2.2024).
Březen 2024 obhajoba a schválení v ZM

UZ/8/1,2,3,4,5a,5b,5c,6,7/2024

V pozorování zůstává:
UZ/7/8a/2023 - Darování podílu na pozemku parc. č. 952 v k. ú. Náměšť na Hané - v řešení

UZ/8/8/2024  -  Podání  žádosti  o  dotaci  na  MAS  Region  Haná  -  Rekonstrukce  místní  komunikace  ul.
Procházkova, Náměšť na Hané
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 7. a 8. zasedání
zastupitelstva městyse Náměšť na Hané.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/2/2024 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení z jednání rady 5.2.2024 do 25.3.2024

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Diskuze:
starostka informovala přítomné o tom, že se vypustil jez z důvodu zhodnocení celkového stavu a

zhotovení pasportu, tak aby výhledově mohlo dojít k údržbě a opravě jezu.
Mgr. Husičková když se ten jez zaměří, tak se to tímto krokem napraví a stane se majetkem městyse.
starostka ano,  je  to  tak,  vznikne  i  manipulační  řád  a  budeme  se  o  tento  úsek  muset  starat

(manipulátor jezu).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  z  jednáních
rady městyse od 5.2.2024 do 25.3.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/3/2024 bylo schváleno.

4. Rozpočtové změny č. 1, 2, 3.

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

viz příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1, 2 a 3.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/4/2024 bylo schváleno.

5. Zpráva kontrolního výboru

Předkladatel : Mgr. et Mgr. Zdeňka Báťková

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/5/2024 bylo schváleno.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 5

6. Zpráva finančního výboru

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí zprávu finančního výboru.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/6/2024 bylo schváleno.

7. Pozemky

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Narovnání majetkoprávních vztahů k pozemkům pod cyklostezkou do Drahanovic. 

Jedná se o pozemky:
parc. č. 383/22 vlastník Danuše Hradilíková - řešeno na minulém zasedání, probíhá zápis do KN
parc.č. 383/28 vlastník ZD Senice na Hané - předmětem dnešního zasedání. ZD Senice připravilo smlouvu. 
parc.č. 383/29 a 383/27 vlastník SVĚŘENSKÝ FOND SLOUPSKÝCH - zatím v jednání

vše v k. ú. Náměšť na Hané

Diskuze:
starostka seznámila přítomné jak probíhá jednání s panem Sloupským. Nechce prodat pozemky, ale

chce pozemek směnit. Vybral si pozemky, za které by chtěl směnit pozemek, který je pod
cyklostezkou (směna 1:12).  Je  to  zatím ve fázi  jednání,  čekáme na znalecký posudek
o hodnotě pozemků.

Mgr. Husičková možná by bylo dobré vysvětli občanům, proč k tomu došlo.
starostka došlo k tomu proto, že stavební úřad magistrátu města Olomouce si neověřil informaci

o  nových majitelích  pozemků a  tento  nový  majitel  nedal  souhlas  a  odvolal  se  a  tím
se zrušilo jak kolaudační rozhodnutí,  tak i  stavební povolení.  Požádali  jsme si  o nové
stavební povolení a doufáme, že jsme již na dobré cestě vše dát dopořádku a věci narovnat,
protože je tam dotace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje smlouvu o směně pozemků mezi městysem Náměšť
na Hané (pozemek parc.č. 383/28 orná půda) a ZD Senice na Hané se sídlem Vodní 214, Senice na Hané,
IČ:00147648 (pozemek parc.č.  1460/1 orná půda) vše v k.  ú.  Náměšť na Hané a pověřuje starostku
podpisem směnné  smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/7/2024 bylo schváleno.

8. Program podpory neziskových organizaci

Předkladatel: Marek Švarc

viz příloha

Diskuze:
Mgr. Husičková Možná by bylo vhodné na příští rok upravit položku rozpočtu a příspěvek spolkům navýšit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané schvaluje  program podpory  neziskových organizací  na  rok



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 5

2024 ve výši 350.000,- Kč dle přílohy a pověřuje starostku podpisem smluv.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/8/2024 bylo schváleno.

9. Komunikace V Ráji

Na základě stížností obyvatel lokality V Ráji, týkající se nevyhovujícího stavu komunikace v této lokalitě, rada
oslovila firmy k předložení cenové nabídky na opravu cesty.

viz příloha

Diskuze:
starostka seznámila přítomné s variantami a možnostmi oprav cesty V Ráji, ale zatím nejsme ve fázi,

že by jsme tady něco rozhodovali.
Marek Švarc zatím  řešíme  a  vyjednáváme,  jak  vlastně  cestu  chceme  opravit.  Byl  jsem  tam  s  R.

Krejčířem. Musí se udělat sondy, pokud ty sondy vyjdou, bude se moct udělat ten povrch
na stávající povrch a cena by se o hodně snížila. ale to teď nevíme.

Mgr. Husičková nebylo  by  dobré  s  majitelem  projednat  a  udělat  i  tu  odbočku,  která  není
v  majetku  městyse?

starostka ano, toto je v jednání, majitel o tom ví.
M. Botek takže když ten pozemek vám předám, tak tam uděláte cestu?
Mgr. Husičková jsou ale i cesty, kde lidé přispívali na cestu. Bylo to na bázi dobrovolnosti a tím se uspíšilo

to, že se to dodělalo.
A. Smrčková jak se to tady probíhá, když stavebníkem je developer, to má obec s ním smlouvu, že musí

udělat i veškeré sítě?
M. Švarc v  lokalitě  Pod  Skřeby,  kde  se  chystá  výstavba,  tak  tam si  to  určitě  pohlídáme,  aby

developer udělal i cestu.
pí. Ženčáková Oslovíte i občany z ulice Válník? Protože, oni pak začnou v zahradě stavět, jakmile tam

budou mít cestu.
starostka ano, určitě oslovíme i tyto občany.
A. Smrčková a nešlo by to takovou formou udělat i v ulici K Baběnci? My už na to čekáme hodně dlouho.
starostka v ulici K Baběnci máme zpracovanou projektovou dokumentaci, požádali jsme si o dotaci,

ale nebyli jsme úspěšní, ale jsme v náhradnících, ministerstvo zatím posuzuje úspěšné
žadatele a potom uvidíme, jestli se dostane i na náhradníky. Bylo by škoda udělat cestu jen
nějakou levnější  variantou, když na to máme všechno nachystané. Ulice K Baběnci je
technicky a finančně náročnější.

A. Smrčková my jen přemýšlíme, jak to udělat jednodušeji, nebo třeba na etapy, protože ta cesta je již
neúnosná. A bude mít obec peníze na dofinancování?

Starostka dotace je 80% a dále je možné financování z úvěru i vlastních zdrojů.
pí. Ženčáková a jaký je důvod neúspěchu ve výběru o dotaci? 
starotka chybu jsme neudělali, na některé cesty jsme třeba žádali i vícekrát .

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí postup při realizaci opravy komunikace V Ráji

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/9/2024 bylo schváleno.

10. Všeobecná rozprava

Diskuze:
A. Smrčková chtěla jsem se zeptat na pojmenování ulic. Nešlo by upravit některé názvy, např. ulice

K Baběnci je dvakrát dvě ulice zasebou a lidem se to plete.
Mgr. Husičková o pojmenování ulic rozhoduje zastupitelstvo, ale znamená to výměnu OP pro občany.
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starostka určitě je to téma, a chápu vás.
M. Botek chtěl bych aby tady zaznělo, že občané, kteří si ode mně koupili dům, tak již zaplatili

vybudování hlavního řadu kanalizace a vody a tento řad jsem následně předal do majetku
obce bezúplatně.

P. Spurný my jsme už také přispívali na zpevnění cesty.
starostka je to věc jednání.
M. Švarc minulé  zastupitelstvo  mělo  zájem odkoupit  pozemky v  lokalitě  V  Ráji,  které  by  obec

zasiťovala. Pozemky však vykoupil pan Botek.
M. Botek ale vy jste udělali i sítě v ulici, kde obec neměla ani jeden svůj pozemek. Měla by být

nějaká rovnost. 
M. Švarc obec se snaží dělat kanalizaci a vodovod lokalitu po lokalitě.
starostka podmínkou dělat cestu z dotací, musí být cesta v majetku městyse.
M. Husičková cestu v ul. Sokolské nám developer předal zadarmo. 
M. Botek ale jsem rád, že se to snažíte uchopit.
A. Smrčková informovala, že ve městě Olomouc je situace taková, že developer financuje veškeré sítě

i cesty a následně předá bezúplatně městu.
pí. Ženčáková děkuji za spravení cesty. Ještě bych měla prosbu o spravení cesty za školou na I. stupni

na zahradu.
starostka víme o tom, teď žádáme o dotaci na opravu jedné učebny v této škole.
H. Zacpálková v rámci  této opravy se musí  udělat  i  bezbariérový přístup a tak by se tento kousek

cesty mohl opravit.  

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Miroslav Hrabal, Pavel Kurfürst   ............................................................
 
Starostka: Ing. Diana Huňková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


